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P r o t o k ó ł    Nr  XXXI/2021 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  14  października  2021  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  950 

 
Otwarcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXXI sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
    1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
    2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
4. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie 

gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu –  Prezes LKS „KAMIONKA” 

             Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 
                                                     
     b/ dyskusja 

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 
Kamień Krajeński na lata 2021-2036. 
     a/ wprowadzenie do tematu –  Przedstawiciel firmy  

                                                    Westmor Consulting                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXI/208/2021  

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2024                
z perspektywą do roku 2028”. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor                        

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXI/209/2021  
 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
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     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXI/210/2021  

 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2021.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXXI/211/2021   
 

  9. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 
10. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęli przedstawiony porządek 

obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXXI sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      
 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z XXX sesji 
Rady Miejskiej. 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie 

gminy Kamień Krajeński. 
 Jako pierwszy sprawozdanie przedstawił Prezes LKS „Kamionka” 
Mariusz Liss. 

Następnie sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 
przedstawił Prezes Sławomir Czapiewski.    
 

Radny Sebastian Skaja pogratulował osiągnięć sportowych zarówno w grupie 
dzieci jak i osób dorosłych. Podkreślił, że rodzice są bardzo zadowoleni             

z aktywności sportowej w gminie. Stwierdził, że jeżeli są osiągnięcia to więcej 
środków powinno być przeznaczonych na sport. To samo dotyczy kultury. 
Podkreślił, że sport i kultura są dziedzinami, które powinny być rozwijane, 

ale przeznaczanych jest za mało środków. Zwrócił również uwagę na to, że            



 

 

3 

 

w dzisiejszych czasach trudno wyciągnąć dzieci z domu. Podziękował 

Prezesowi LKS „Kamionka” oraz Prezesowi Gminnego Zrzeszenia LZS za 
poświęcanie swoje czasu na taką działalność. Podkreślił również, że ma 

nadzieję, że radni oraz Pan Burmistrz znajdą wspólnie środki na remont 
stadionu. Zwrócił uwagę na potrzebę nawodnienia boiska piłkarskiego.     
 

Radny Marek Betin podziękował wszystkim trenerom za szkolenie dzieci. 
Dzięki temu można zaistnieć na szczeblu wojewódzkim czy nawet krajowym. 
Radny wspomniał o sukcesach chłopca z terenu Gminy Kamień Krajeński, 

który ma szansę wybić się jeszcze wyżej podczas kariery seniorskiej. 
Odnosząc się do działalności LZS podkreślił, że jest również zawodnikiem 

drużyny z Płocicza. Życie w sołectwach toczy się wokół LZS, OSP czy MGOK. 
Podkreślił, że dużo dobrego się dzieje. Podziękował Prezesowi LZS za 
wsparcie. Z kolei do Prezesa LKS „Kamionka” skierował pytanie dotyczące 

tego od czego należałoby zacząć na stadionie miejskim.     
 

Prezes LKS „Kamionka” Mariusz Liss podkreślił, że potrzeb jest wiele, ale              
w pierwszej kolejności należałoby pomyśleć o nawodnieniu murawy. Zwrócił 
uwagę na koszty ponoszone w związku z koniecznością jej podlewania. 

Podkreślił, że murawa musi być zadbana, aby rozgrywki odbywały się                 
w bezpiecznych warunkach. Zatem system nawadniania byłby bardzo 
potrzebny.  

 
Radny Jarosław Dobek podziękował wszystkim zaangażowanym w rozwijanie 

sportu w gminie. Zwrócił uwagę, że sport czy jakakolwiek aktywność fizyczna 
staje się rzadkim zjawiskiem. Stwierdził, że odciąganie dzieci od telefonów 
czy komputerów jest godne pochwały. Podkreślił, że popiera przeznaczenie 

środków z budżetu na rozwijanie sportu. Zdrowie, zwłaszcza dzieci, jest 
najważniejsze. Podziękował za rozwijanie sportu i za osiągnięcia, które są 
tego efektem.   

 
Burmistrz Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski podziękował działaczom 

sportowym za ich działalność, za zaangażowanie. Dzięki temu dzieci są 
odciągane od telefonów czy komputerów. Nawiązał do propozycji budowy 
systemu nawadniającego boisko piłkarskie. Chciałby, aby w przyszłym roku 

ta sprawa była już rozwiązana.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 
również podziękował Prezesom i działaczom sportowym za pracę i za 
zaangażowanie.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  
 

Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor Urzędu Miejskiego  
w Kamieniu Krajeńskim - Natalia Szafran.  

 Następnie głos zabrała Przedstawiciel Firmy Westmor Consulting - 
Karolina Drzewiecka.    
 

Radny Sebastian Skaja podkreślił, że cieszy się, że gmina współpracuje               
z firmami konsultingowymi. Radny wyraził nadzieję, że taka współpraca                



 

 

4 

 

z różnymi firmami będzie podejmowana, co przyczyni się do pozyskiwania 

środków z UE.   
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXI/208/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
14 października 2021 roku w sprawie przyjęcia założeń do planu 
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kamień 
Krajeński na lata 2021-2036, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor Urzędu Miejskiego   

w Kamieniu Krajeńskim - Natalia Szczepańska.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXI/209/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
14 października 2021 roku w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2024 z perspektywą 
do roku 2028”, podjęta została 14 głosami za, przy 1 głosie przeciw                     
(N. Marciniak).   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Radny Sebastian Skaja zapytał czy w związku z planem rewitalizacji terenu 
wokół MGOK w Kamieniu Krajeńskim pojawi się tam również siłownia. 

Podkreślił, że zależy na tym mieszkańcom, którzy chcąc korzystać z takich 
urządzeń udają się nad jezioro Mochel.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski zachęcił radnego do podejścia do Kierownika 
Referatu RGIiGK celem weryfikacji.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała o modernizację oświetlenia na terenie 
gminy. Podkreśliła, że od stycznia pojawia się informacja, że coś się dzieje, 

ale brak konkretów. Temat aktualnie ucichł.   
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że szczegółowych informacji            

w tym zakresie udzieli Inspektor Natalia Szafran.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że Pan Burmistrz powinien również coś 
wiedzieć w tej sprawie. Podkreśliła, że pytała już wcześniej o tę sprawę                
i zawsze uzyskuje informację, że jest to w trakcie przygotowywania. 

Poinformowała również, że była w tej sprawie u Inspektor Natalii Szafran, ale 
sprawa jest w toku zatem nie ma konkretnych informacji.  
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że gmina nie powinna ponieść 

kosztów, ponieważ koszty projektu mają zostać uwzględnione w inwestycji. 
Podkreślił, że szerzej w tej sprawie odpowie na następnej sesji. 

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że z WPF wynika, iż realizacja                      
i modernizacja ma nastąpić do 2023 roku. Podkreśliła, że nie zostało dużo 

czasu. Odniosła się również do ścieżek rowerowych twierdząc, że ma 
wrażenie, że punkt ten jest przepisywany z roku na rok. Brakuje 
konkretnych informacji. Jeżeli zadanie jest zapisane to powinno się coś robić 

w tym kierunku.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ścieżki rowerowe 
to musiałyby być na to zadanie środki zewnętrzne. Z własnych środków nie 
uda się tego wykonać. Jako przykład wskazał ścieżkę do Orzełka.   

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXI/210/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
14 października 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Radny Jacek Kucharski zapytał jak wygląda sytuacja z samochodem dla OSP 
Orzełek. Zapytał ile środków zostanie dołożonych. Podkreślił, że z informacji, 

które posiada, Orzełek sprzedał swój samochód i zostanie kupiony drugi.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że na fundusz wsparcia nastąpi wpłata 
w wysokości 50.000 zł. Z kolei OSP Orzełek środki ze sprzedaży samochodu 
wraz ze środkami własnymi w najbliższym czasie wpłaci na konto gminy. 

Zatem z OSP Orzełek będzie 20.000 zł, z kolei 30.000 zł zostanie dołożone 
celem zbilansowania wpłaty na fundusz wsparcia.  

 
Radny Eugeniusz Stryszyk zapytał o siłownię pod chmurką w Płociczu. Rada 
sołecka przeznaczyła 8.000 zł, ale nic nie zostało zrobione. Zapytał czy 

zadanie to zostanie zrealizowane czy będzie przełożone na kolejny rok.  
 
Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że zostało to zadanie zdjęte z budżetu, 

ponieważ zakup urządzenia dla Płocicza należałoby zrobić przetargiem. 
Nastąpi przyspieszenie procedury zakupu poprzez formę zapytania. Z kolei    

w funduszu sołeckim są środki na urządzenie.   
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXI/211/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
14 października 2021 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2021, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.9. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak poinformował, że 
mieszkaniec Kamienia Krajeńskiego poprosił o udzielenie głosu podczas 

sesji. W związku z tym Przewodniczący poprosił o krótkie przedstawienie 
sprawy.   
 

……………………… jako mieszkaniec Kamienia Krajeńskiego poinformował, że           
w 2018 roku Pan Burmistrz wydał decyzję powodując zmianę sposobu 

użytkowania pomieszczeń magazynowych na pomieszczenie socjalne, 
techniczne i jeden garaż. Po krótkim czasie z garażu zostało zrobione 
pomieszczenie techniczne, a z pomieszczenia technicznego zrobiony został 

garaż dla ciągników. Zarzuca się, że zostało to wykonane nielegalnie. 
Podkreślił, że chodzi o mieszkańców 2 bloków gdzie 80% to są emeryci, 
renciści i ludzie w starszym wieku. Stwierdził, że jak rano maszyny 

wyjeżdżają to robi się hałas i nie można otworzyć okna. Ponadto na tym 
placu myty jest sprzęt. Podkreślił, że Pan Burmistrz jest reprezentantem 

wyborców i powinien pomagać. Nie chciał przychodzić na sesję i dlatego 
poprosił radną Natalię Marciniak, aby porozmawiała z Panem Burmistrzem. 
Pierwszy pomysł był dobry, aby zakupić 2 blaszaki i przenieść je na PSZOK 

lub w inne miejsce będące własnością gminy. Stwierdził, że dzięki temu 
mieszkańcy uwolnieni zostaliby od hałasu.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał ilu mieszkańców 
dotyczy ta sytuacja. 

 
………………………….. odpowiedział, że chodzi o 2 bloki po 8 rodzin.       
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że zostanie to zweryfikowane. Nie 
wiedział, że na placu myty jest sprzęt. Wszystko zostanie sprawdzone                

i wówczas nastąpi udzielenie odpowiedzi.   
 
………………….. podkreślił, że zwrócił się w tej sprawie do radnej Natalii 

Marciniak i garaże miały zostać przeniesione na PSZOK. Wyraził nadzieję, że 
Rada wpłynie na Pana Burmistrza, aby tę sprawę rozwiązać. Stwierdził, że 
dla mieszkańców jest to problem. 

 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że w tej sprawie odbyły się                       

2 spotkania. Stwierdziła, że przedstawiła szczegółowo informację na temat 
tego co tam się dzieje. Jest tam sprzęt, który powoduje hałas. Podczas 
pierwszego spotkania przekazana została propozycja mieszkańca, aby garaże 

przenieść na teren PSZOK. Podkreśliła, że Pan Burmistrz stwierdził, że może 
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rzeczywiście byłoby to dobre rozwiązanie. Radna zapytała dlaczego nie 

nastąpi przeniesienie na PSZOK skoro wstępnie ta propozycja się podobała.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że PSZOK ma zupełnie inne 
przeznaczenie i jest w zarządzie ZGKiM. Podkreślił również, że każdy chce 
mieć pracowników w „zasięgu wzroku”. Poinformował, że zwróci uwagę na to, 

aby hałas został ograniczony, a radnych zaprosił do zapoznania się jak to 
wszystko zostało w tym miejscu zorganizowane.   
 

Radny Sebastian Skaja z okazji Dnia Edukacji Narodowej złożył życzenia 
wszystkim nauczycielom, pracownikom szkół i przedszkoli. Podkreślił, że 

bardzo dobrą pracę wykonali przez ten trudny rok. Życzenia skierował 
również do rodziców, którzy przez pół roku byli nauczycielami swoich dzieci. 
Podkreślił, że nie można się poddawać i należy kształcić młode pokolenie.  

 Radny nawiązał również do informacji Pana Burmistrza z działalności 
w okresie międzysesyjnym i pozytywnych wiadomości na temat obwodnicy. 

Zapytał o co chodzi. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że inwestycja jest monitorowana   

i jest szansa, że w przyszłym roku podejmowane będą konkretne działania, 
ale to okaże się w późniejszym czasie.  
 

Radna Sabina Lubińska nawiązała do ścieżki rowerowej z Kamionki do 
Zamartego, o którą 13 lat temu poprosili mieszkańcy. Mieszkańcy pytają 

kiedy zostanie to zrealizowane.  
 Radna zapytała również o oświetlenie w kierunku świetlicy                        
w Zamartem.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ścieżkę 
rowerową to dokumentacja jest gotowa. Wykonawstwo jest po stronie 

GDDKiA. Sprawa utknęła ze względu na warunki środowiskowe.  
 Następnie Burmistrz Wojciech Głomski nawiązał do kosztów 

modernizacji oświetlenia. Oświetlenie w Zamartem to jest również proces 
inwestycyjny. Wchodzi to w modernizację i rozbudowę oświetlenia led na 
terenie gminy.  

 
Radna Sabina Lubińska podkreśliła, że trwa to już zbyt długo.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała czy gmina bierze udział w programie 
wsparcia dla dzieci rodzin byłych pracowników PGR.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że zostało to przekazane do 
oświaty celem rozpoznania.  

 
Radny Eugeniusz Stryszyk poprosił o usunięcie zakrzaczeń porastających 

pobocza drogi w kierunku byłej fermy w Płociczu. 
 
Radny Dariusz Foleżyński ponowił wniosek z posiedzenia komisji dotyczący 

usunięcia zakrzaczeń porastających pobocza drogi na odcinku Orzełek-Niwy. 
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Ad.10. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XXXI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XXXI sesji zakończono.   
 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

/-/Izabela Turzynska 

                                                               /-/ Kazimierz Warylak  


